
Protokół  

XLIII sesji Rady Gminy Rokietnica 

w dniu 27 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:23 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 

9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

oraz Sołtysi - zał. 1 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, Izabela 

Dziamska. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji RG Rokietnica. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLII sesji RG Rokietnica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 



NIEOBECNI (4) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas, Adam Michta 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Niesiobęcka 

Przebieg dyskusji:  

Radna Anna Niesiobęcka powiedziała, że chce zabrać głos w sprawie interpelacji, jaką 

składała w ubiegłym roku, a która dotyczyła wymalowania pasów na jezdni wiaduktu, 

przy ul. Serwisowej. Radna dodała. że Referat Inwestycji przekazał tę interpelację do 

Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. Z GDDKiA przyszła pozytywna odpowiedź, ale 

zapowiedź nie została zrealizowana. W związku z tym A.Niesiobęcka zwróciła się do 

Wójta z prośbą, by wysłać do GDDKiA pismo z pytaniem kiedy zostanie zrealizowana 

obietnica. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Mrowino dla działki nr 93/10. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Lubka 

- Bartosz Derech 

Przebieg dyskusji: 

Głos zabrał Radny Ryszard Lubka  i powiedział, że będzie głosował za zmianą planu, już 

chociażby dlatego, że ta uchwała przyczyni się do zwiększenia, w formie podatku, 

funduszy Gminy. Radny natomiast poprosił o informację czy, od lat planowana budowa 

marketu Dino, dojdzie do skutku. Jest to istotne o tyle, że na krótkim odcinku drogi 

powstałyby dwa zjazdy: do marketu i do myjni, która ma stanąć na przedmiotowej 

działce. Odpowiedzi udzielił Wójt, Bartosz Derech i powiedział, że jeśli market powstanie, 

to i tak wjazd i wyjazd będzie się odbywał drogą gminną.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Mrowino dla działki nr 93/10..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (4) 



Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas, Adam Michta 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/361/2021 - zał. 2 

 

 

2) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Rokietnica dla działek nr 744, 745 i 746. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Rokietnica dla działek nr 744, 745 i 746..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (4) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas, Adam Michta 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/362/2021 - zał. 3 

 

 

 

3) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Napachanie rejon ul. Poznańskiej i ul. Tarnowskiej 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Napachanie 

rejon ul. Poznańskiej i ul. Tarnowskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (4) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas, Adam Michta 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/363/2021 - zał. 4 

 

 



4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Bytkowo, rejon Zachodniej obwodnicy Poznania – część 

północna. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie Bytkowo, rejon Zachodniej obwodnicy Poznania – część północna..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (4) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas, Adam Michta 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/364/2021 - zał. 5 

 

 

5) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogierówko. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Puk 

- Tomasz Skupio 

- Anna Niesiobęcka 

- Ryszard Lubka 

- Bartosz Derech 

- Ryszard Ćwirlej 

Przebieg dyskusji: 

Radny Mariusz Puk złożył wniosek formalny o zmianę proponowanej w projekcie nazwy 

ulicy na: Rogera Raczyńskiego. 

Radny Tomasz Skupio poprosił o głos i zwrócił się do Radnego Puka z prośbą  

o przybliżenie sylwetki Rogera Raczyńskiego. 

Radny Mariusz Puk powiedział, że nazwa miejscowości pochodzi od imienia jej 

właściciela, Rogera Raczyńskiego. Radny dodał, że proponowana nazwa była 

konsultowana z Radą Sołecką i Rada wyraziła zgodę na nadanie takiej nazwy.  

Radna Anna Niesiobęcka wyraziła wątpliwość czy dwuczłonowa nazwa ulicy będzie 

dobrze funkcjonować i dodała czy nie byłoby lepiej nazwać ulicy „Raczyńskiego” albo 

„Rogera”. Zapytała także czy nazwa ulicy, która ma być w następnym projekcie 

rozpatrywana, będzie dobrze współbrzmiała z nazwą Rogera Raczyńskiego.  

W odpowiedzi Radny Puk poinformował, że najbliższa z ulic nosi nazwę Tadeusza 

Kościuszki, zaś kolejna, której Radni będą nadawać nazwę ma nosić imię Stefana 

Czarneckiego.  



Radny Ryszard Lubka zapytał czy do urzędu wpłynęły od Rady Sołeckiej dokumenty, 

będące zgodą na nadanie takiej nazwy. Radny Mariusz Puk powiedział, że wydaje mu 

się, że taki dokument wpłynął. Radny R. Lubka zwrócił się do pracownicy Biura Rady, 

Bernadety Kiełb z pytaniem czy taki dokument jest w posiadaniu Urzędu. B. Kiełb 

odpowiedziała, że w tej sprawie, do godz. 14:00 dokument nie dotarł. Radny R. Lubka 

powiedział, że w tej sytuacji proponuje, by przyjąć oświadczenie Radnego Puk o tym, że 

formalności zostały dopełnione i Rada Sołecka wyraziła zgodę na nadanie ulicy imienia 

Rogera Raczyńskiego, a stosowny dokument zostanie dostarczony do Biura Rady. 

Wójt Bartosz Derech zabierając głos powiedział, że rzeczywiście tak jest, że formalnie 

powinna być pisemna zgoda Rady Sołeckiej, ale także przychyla się do głosu Radnego 

Lubki, że oświadczenie Radnego Puk na ten moment jest wystarczające. Wójt powiedział 

także, że dziękuje Radnemu Mariuszowi Puk za inicjatywę i zmianę proponowanej nazwy 

ulicy. Dodał, że Rogierówko jest stosunkowo małą miejscowością, ale zapewne będzie 

się rozrastać, więc, dziś niewielka ulica z czasem może stać się ciasno zabudowaną. Wójt 

potwierdził, że nazwa miejscowości pochodzi od imienia Roger i wyraził zadowolenie, że 

Rogierówko uhonoruje tę znamienitą postać.  

Radny Ryszard Ćwirlej zabierając głos zapytał czy patronem ulicy w Rogierówku ma być 

Roger Adam Raczyński czy może Roger Maurycy Raczyński. Radny M. Puk przeprosił 

zebranych, że dokładnie tego nie wie. Głos zabrał ponownie Wójt Bartosz Derech  

i powiedział, że Rogierówko powstało w 1830 roku, więc nazwa ulicy „Rogera 

Raczyńskiego” powinna odnosić się do Rogera Maurycego Raczyńskiego.  

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogierówko..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/365/2021 - zał. 6 

 

 

6) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogierówko. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

Przebieg dyskusji: 

Głos zabrał Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński i powiedział, że z powodów formalnych  

wnioskuje o zdjęcie tego projektu z porządku obrad. Dodał, że do momentu rozpoczęcia 

sesji nie spłynęły zgody wszystkich właścicieli. 

 



Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Rogierówko. 

Wyniki głosowania 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

Rada Gminy Rokietnica podjęła decyzję o zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Rogierówko  

 

7) w sprawie: wprowadzenia nowego Regulaminu korzystania z placu zabaw oraz 

Regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznej. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia nowego Regulaminu korzystania z placu zabaw oraz Regulaminu 

korzystania z siłowni zewnętrznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/366/2021 - zał. 7 

 

 

8) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2020 z dnia 26 października 2020 roku w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2020 z dnia 26 października 2020 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/367/2021 - zał. 8 

 

9) w sprawie: nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Rokietnica. 

 

Głosowano w sprawie: 

nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Rokietnica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, 

Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Niesiobęcka 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/368/2021 - zał. 9 

 

 

10) w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach ratowniczych członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach ratowniczych członków Ochotniczych Straży Pożarnych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 



Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/369/2021 - zał. 10 

 

11) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/370/2021 - zał. 11 

 

 

12) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 

2021 - 2036. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2021 - 2034..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Maria Chojnacka, Agata Czerniejewska, Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XLIII/371/2021 - zał. 12 

 

 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Cieciora  

i powiedział, że w związku z obowiązkiem nałożonym przez Statut Gminy Rokietnica, 

przedstawia sprawozdanie z działalności Komisji, której przewodniczy - zał.13 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Niesiobęcka 

- Bartosz Derech 

- Michał Cieciora 

- Adam Michta  

- Arkadiusz Klapiński 

- Ryszard Lubka 

- Mariusz Puk 

- Tomasz Skupio 

- Ryszard Ćwirlej 

- Paweł Dankowski  

Przebieg dyskusji: 

Radna Anna Niesiobęcka jako pierwsza zabrała głos i powiedziała, że w przyszłym 

tygodniu, w miejscowości Sobota będzie miało miejsce nawiedzenie obrazu Matki 

Boskiej Częstochowskiej i rada parafialna będzie ubierać drogę wzdłuż trasy przejazdu. 

W związku z tym Radna prosi o wykoszenie pobocza przy przepompowni, bo tam ma 

nastąpić przekazanie obrazu. Radna A. Niesiobęcka kontynuując powiedziała, że prosi  

o informacje dotyczące przebiegu prac przy przebudowie PKP, wzdłuż ul. Obornickiej  

i wyraziła zaniepokojenie, że nie widać końca tych prac. Radna dodała, że oczywiście wie, 

że prace wykonuje PKP, jednak zasady organizacji ruchu są uzgadniane z Urzędem 

Gminy i stąd pytanie Radnej czy Urząd ma jakiś wpływ na termin ponownego otwarcie 

przejazdu kolejowego. Radna Niesiobęcka poruszyła temat organizacji ruchu na  

ul. Agrestowej, Porzeczkowej i Pawłowickiej w Bytkowie: samochody poruszają się po 

tych ulicach z nadmierną prędkością, jeżdżą tam także TIR-y. Radna dodała, że 

mieszkańcy są zniecierpliwieni, bo przejazd miał być zamknięty przez 2 tygodnie,  

a właśnie zaczął się czwarty tydzień utrudnień. Jako trzeci wniosek Radna przypomniała, 

że na poprzedniej sesji prosiła p. Wójta o kontakt z policją i pomoc w zorganizowaniu 

kontroli prędkości na ul. Pawłowickiej i Serwisowej w Bytkowie i  w związku z tym 

zapytała czy w tej kwestii nadeszła jakaś odpowiedź. Radna powiedziała także, że 

Kierownik posterunku policji niestety nie odbiera telefonu. A.Niesiobęcka dodała, że 

przez ostatnie 3 tygodnie, w tym rejonie nie było żadnej, nawet prewencyjnej kontroli. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Bartosz Derech i odpowiadając na wszystkie trzy pytania 

powiedział, że oczywiście wszędzie tam, gdzie trawa wymaga koszenia, będzie to 

zrobione. Dalej Wójt powiedział, że na termin zakończenia prac na przejeździe 

kolejowym, Urząd nie ma wpływu. Droga, o której we wniosku p. Radnej jest mowa, jest 

powiatowa i z sygnalizowanymi problemami trzeba by się zgłosić do ZDP. Wójt 

kontynuując powiedział, że organizacja ruchu, także wyznaczenie objazdów na terenie 

robót drogowych, leży po stronie Starostwa i ZDP. Wójt, po dzisiejszej wizycie na tej 

budowie, wyraził niepokój, że wyznaczony termin nie zostanie dotrzymany.  

W odpowiedzi na trzeci wniosek Radnej Niesiobęckiej Wójt powiedział, że jedyne, co ze 



strony Urzędu można zrobić, to kontakt z Komendą Miejską Policji. Podsumowując 

ostatni temat ponownie głos zabrała Anna Niesiobęcka i powiedziała, że hucznie był 

otwierany nasz posterunek policji, ale na naszą policję nie można liczyć i trzeba 

interweniować w Komendzie Miejskiej, co dla Radnej jest niezrozumiałe. 

Głos zabrał Radny Michał Cieciora i powiedział, że na jednej z wiosennych sesji, 

poruszany był temat harmonogramu wykonywania nakładek i remontów dróg, ze 

szczególnym uwzględnieniem ul. Złotej, Platynowej i Srebrnej. Radny przypomniał, że 

wówczas padła deklaracja ze strony panów Wójtów, że na jesień taki harmonogram 

zostanie przygotowany. Te remontowe plany są także istotne dla mieszkańców i stąd 

pytanie Radnego Cieciory czy taki harmonogram został sporządzony i kiedy mieszkańcy 

zyskają dostęp do planu robót. Radny powiedział także, że chciałby podziękować 

Prezesowi PUK za spowodowanie naprawy awarii na jednej z ulic oś. Kalinowego 

(zapadnięty wpust). Kończąc Radny Cieciora przypomniał, że podczas Komisji wspólnej 

mówił o zastoinach przy nieczynnym przejeździe kolejowym w ciągu na ul. Koszycy w 

obrębie przejazdu kolejowo-drogowego. Radny powiedział, że rozmawiał z 

Kierownikiem Referatu Inwestycji, który zobowiązał się do oceny problemu i 

ewentualnego zlecenia poszerzenia rowu drogowego. Wykonanie tych prac jest 

niezbędne do tego, by Radny Cieciora mógł ponowić interwencję w Urzędzie Transportu 

Kolejowego, w celu remontu nieczynnego przejazdu kolejowo-drogowego przez 

zarządcę linii. Stąd M. Cieciora prosi Wójta o nadzór nad wykonaniem prac leżących po 

stronie Gminy. 

Głos zabrał Wójt, Bartosz Derech i powiedział, że na najbliższej, październikowej sesji 

zostanie Radzie przedstawiony harmonogram wykonania nakładek drogowych. Będzie 

to mieć związek ze zmianami w budżecie, gdyż, jak Wójt powiedział, chciałby, by jeszcze 

w tym roku zostały wykonane prace projektowe oraz ogłoszony przetarg na wykonanie 

nakładek w przyszłym roku. Wójt dodał, że na wybór dróg, na których miałyby zostać 

wykonane nakładki, Radni będą mieli wpływ, jednak zwraca uwagę, że z przyczyn 

technicznych oraz formalnych, nie wszystkie drogi nadają się pod takie inwestycje. 

Bierze się to stąd, że nakładki można wykonać tam, gdzie remont ulepszy nawierzchnię. 

Są to drogi, które powstały przed 1999 rokiem. Drogi powstałe po 1999 wymagają pełnej 

dokumentacji i budowy. Wójt powiedział także, że jeden z projektów, który jest na 

ukończeniu i niedługo otrzymamy pozwolenie na budowę, dotyczy obszaru w rejonie 

ulic Kolejowej i Koszycy (czyli m.in. ul. Świt). Gdy tam zostanie przeprowadzona 

kanalizacja, to powinien zniknąć także problem zastoiny, o której mówił p. Radny 

Cieciora.  

Głos zabrał Radny Adam Michta i powiedział o dawnej petycji mieszkańców ws.  

ul. Złotej, Srebrnej i Platynowej i zapytał czy w tym rejonie są planowane jakieś 

inwestycje powiatu. W odpowiedzi, Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński powiedział, że 

Powiat przygotowuje dokumentację przebudowy ul. Kolejowej, natomiast trójka ulic,  

o której mówił p. Radny nie kwalifikuje się do zrobienia nakładek. Niestety takich ulic jak 

Srebrna czy Platynowa jest na terenie Gminy wiele, więc m.in. Rada będzie uczestniczyła 

w wyborze dróg do pełnej dokumentacji i budowy. 

Radny Ryszard Lubka powiedział, że zapewne jak on, tak wielu Radnych jest 

zainteresowanych losem budowy przejścia dla pieszych przy szkole w Cerekwicy,  

w rejonie ul. Szamotulskiej. Trwa już drugi miesiąc roku szkolnego, ulica Szamotulska 

jest bardzo ruchliwa, a samochody jeżdżą z dużą prędkością. Stąd R.Lubka prosi  

o informację czy Wójtom coś wiadomo o terminie montażu w tym miejscu sygnalizacji 



świetlnej. Radny R. Lubka powiedział także, że mieszkańcy ul. Piaskowej, Żwirowej  

i Różany Potok proszą o spotkanie z włodarzami Gminy ws. podniesienia 

bezpieczeństwa. Radny Ryszard Lubka powiedział także, że dziś od strony drogi 184  

w kierunku Rokietnicy (ul. Piaskowa) poruszał się, wielokrotnie przekraczając prędkość, 

nieoznakowany pojazd policji. Samochód nie miał włączonej ani sygnalizacji świetlnej 

ani dźwiękowej. W odpowiedzi Wójt B. Derech powiedział, że z dzisiaj informacja jest 

taka, że ZDW zlecił wykonanie przejścia dla pieszych w Cerekwicy i sygnalizacja będzie 

zamontowana do końca roku kalendarzowego. Następnie Wójt powiedział, że w sprawie 

ul. Piaskowej, Żwirowej i Różany Potok nie może składać żadnych deklaracji, gdyż 

kwestia najważniejsza, tj. finansowanie, jest niewiadomą. Przede wszystkim nie 

wiadomo czy Gmina dostanie jakiekolwiek dofinansowanie i na co, bo złożone zostały 

wnioski na budowę trzech dróg. Jeśli dotacja zostanie przyznana, to od razu można 

zlecać projektowanie następnych. Druga, bardzo ważna kwestia, to stan finansów 

własnych Gminy w 2022 r. Wójt kontynuując powiedział, że w przyszłym tygodniu Sejm 

ma zająć się projektem tzw. Polskiego Ładu i jeśli jego przepisy wejdą w życie  

w obecnym kształcie, to Gmina utraci w 2022 r. ok. 8 mln złotych.  

Radny Mariusz Puk zapytał dlaczego nie odbywają się zebrania wiejskie. Odpowiedział 

Wójt i stwierdził, że z powodu obostrzeń covidowych,  wraz z sołtysami została podjęta 

decyzja o nie zwoływaniu zebrań wiejskich, a decyzje dotyczące funduszu sołeckiego 

należeć będą do sołtysów i rad sołeckich. Do urzędu już wpłynęło kilka uchwał rad 

sołeckich.  

Radny Tomasz Skupio zabrał głos i powiedział, że ul. Podjazdowa, która jest w zarządzie 

dróg miejskich, stała się drogą dojazdową do obwodnicy Poznania. Jest to także zasługa 

UG Rokietnica. W dalszej części Radny T. Skupio zdał relację z realizacji kolejnej akcji 

poboru krwi i serdecznie wszystkim podziękował za udział. 

Głos zabrał Radny Ryszard Ćwirlej i powiedział, że chodnik wzdłuż ul. Piaskowej  

w Cerekwicy jest pilną potrzebą. Drugą sprawą, którą poruszył Radny Ćwirlej jest 

budowa kanalizacji w ul. Przecławskiej. Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta, Arkadiusz 

Klapiński i powiedział, że ta inwestycja rozpocznie się na przełomie września  

i października. Są to informacje od Prezesa PUK, Michała Wielanda.  

Radny Adam Michta zabrał głos i po dorzuceniu kilku uwag do wcześniejszych 

wypowiedzi Radnych i Wójtów powiedział, że jedna z mieszkanek ul. Topolowej  

w Rokietnicy poinformowała, że jedna z firm przewozowych wysypała na jej posesję 

ziemię wymieszaną ze śmieciami. Także właściciele sąsiednich działek są zaniepokojeni, 

gdyż na tej działce powstała duża góra i istnieje niebezpieczeństwo powstawania zastoin. 

Stąd Radny zapytał czy coś wiadomo w tej sprawie. Odpowiedzi udzielił Wójt Bartosz 

Derech i w pierwszej kolejności odniósł się do pytań dotyczących bezpieczeństwa na 

terenie Gminy. Wójt powiedział, że w jego ocenie Radni mogą wiele zrobić. Przede 

wszystkim mogą zebrać wszelkie przykłady, gdzie dostrzegalna jest bezczynność policji, 

a następnie zorganizować wspólne posiedzenie Komisji i zaprosić na nie Komendanta 

Miejskiego Policji. Następnie Wójt powiedział, że nie chce być w żadnej mierze 

rzecznikiem firm budowlanych, szczególnie tej dokonującej budowy węzła. Niemniej 

Wójt chciał zwrócić uwagę, że firmy aktualnie realizujące budowy, zostały wyłonione  

w przetargach, które odbywały się podczas pandemii, a wówczas ceny były relatywnie 

niskie. Teraz w niektórych przypadkach zdarza się tak, że firmy opóźniają rozpoczęcie 

budów lub przerywają prace i przerzucają swoich pracowników do prac w innych 

miejscach, lepiej płatnych. Oczywiście Urząd nadzoruje te budowy i stara się 



przeciwdziałać opóźnieniom, ale też trzeba mieć świadomość, że rynek budowlany 

bardzo się zmienił, znacznie podrożały materiały budowlane, a niekiedy są braki 

surowców na rynku. Na zakończenie Wójt odniósł się do pytania Radnego Michty  

i powiedział, że najlepiej by było, by właścicielka gruntu przy Topolowej złożyła do UG 

pismo w tej sprawie. 

Radny Paweł Dankowski zabrał głos i powiedział, że proponuje, by na najbliższą Komisję 

Oświaty zaprosić Kierownika Dzielnicowego Policji. Radny dodał także, iż jego zdaniem 

Radni powinni się zastanowić nad stworzeniem straży gminnej. Głos zabrała Anna 

Niesiobęcka i powiedziała, że takie spotkanie z przedstawicielami policji powinno się 

odbyć na wspólnej Komisji lub na sesji w ramach debaty. Wówczas Radna proponuje 

zaprosić Komendanta Miejskiego i Kierownika Dzielnicowego, by wyjaśnić wszystkie 

kwestie związane z bezpieczeństwem w Gminie. Przewodnicząca Izabela Dziamska 

powiedziała, że skoro, po przerwie związanej z pandemią, na sesję, jako uczestnicy, 

wracają sołtysi, to Rada powinna wrócić do zwyczaju zapraszania na sesje Kierownika 

posterunku, by na bieżąco wyjaśniać wszystkie problemy.  

Radny Ryszard Lubka zabrał głos i zaprosił wszystkich na wystawę miniatur kolei. 

Wystawa odbędzie się w dniach 7 - 10 października, w świetlicy Sołectwa Mrowino - 

Cerekwica.  

Przewodnicząca Izabela Dziamska przekazała Radnym,  że w ubiegłym tygodniu została 

podpisana umowa na budowę przejścia podziemnego, w ciągu ul. Ostrej i Kierskiej. 

Przewodnicząca podziękowała panom Wójtom za wywalczenie tej inwestycji dla Kiekrza. 

I. Dziamska dodała, że do końca lipca 2022 roku, takie przejście w Kiekrzu się pojawi.  

Głos zabrała Sołtys Kiekrza - Pawłowic, Marzenna Mruk i podziękowała za postawienie 

w Kiekrzu świetlicy wiejskiej. Dodała, że mieszkańcy czekają jeszcze na schody, wodę  

i kanalizację 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Rokietnica 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Bernadeta Kiełb 


